

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN KUWAIT BANK Date: 10-01-2023 10:30:32 AM Subject: Acquiring Significant Share in Bank of Baghdad</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك الاردني الكويتي التاريخ: AM 10:30:32 2023-01-10 الموضوع: الإستحواذ على حصة مؤثرة من رأس مال مصرف بغداد</p>
<p>Reference to Jordan Kuwait Bank disclosure dated June 26 th, 2022 on its Board of Directors' decision to proceed with the acquisition of an influential stake in Bank of Baghdad paid-up, which is owned by Burgan Bank, we would like to inform you that the Bank obtained Central Bank of Jordan and the Central Bank of Iraq approvals on this transaction, and expected to be executed shortly. Jordan Kuwait Bank intends - upon obtaining regulatory approvals - to issue Tier 1 capital bonds (additional capital) with a maximum amount of JD 85 million (or its equivalent in US Dollars), noting that these bonds will be classified within the additional capital AT1. This step comes as part of Management's strategy to enhance the Bank's performance and financial position, in addition to expanding regionally, contributing towards a diversification in the Bank's revenue sources. This disclosure aims to confirm the Bank's commitment to the highest levels of transparency and we will be disclosing any developments related to this transaction. The Board of Directors authorized the Bank's Chief Executive Officer to proceed with the procedures related to the aforementioned acquisition.</p>	<p>بالإشارة الى إفصاح البنك الأردني الكويتي ب تاريخ 26 حزيران 2022 حول إتخاذ مجلس إدارته قرار السير بإجراءات شراء حصة مؤثرة في رأس مال مصرف بغداد والتي تعود ملكيتها الى بنك برقان، نود إعلامكم بحصول البنك على موافقة البنك المركزي الأردني والبنك المركزي العراقي على القيام بشراء الحصة أعلاه، ومن المتوقع تنفيذ عملية الشراء خلال فترة قصيرة. هذا ويعتزم البنك الأردني الكويتي - وبعد الحصول على الموافقات الرقابية - إصدار سندات رأس المال الشق الأول (رأس المال الإضافي) بحد أقصى 85 مليون دينار أردني أو ما يعادلها بالدولار الأمريكي، علما بأنه سيتم تصنيف تلك السندات ضمن رأس المال الإضافي AT1 . وتأتي هذه الخطوة، تنفيذًا لإستراتيجية إدارة البنك بتعزيز الأداء والمركز المالي، بالإضافة الى التوسع إقليميا على نحو سيساهم بتنوع مصادر إيرادات البنك. ويأتي هذا الإفصاح للتأكيد على التزام البنك بأعلى مستويات الشفافية والافصاح عن المستجدات المتعلقة بهذه الصفقة.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Ala Y. J. Hijazin</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Ala Y. J. Hijazin</p>